
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Torsdag 21. mars 2024  
Møte: 3 - sesong 2023/24  
Sted: Teams 
Tid: 16:30 – 18:30  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Økonomi (Finn Morten) 
  3. Nytt fra klubbene (Anders, Ray) 
  4. Samarbeidspartnere og annonsører (Ray/Anders/Harald) 
  5. Supportercupen (Anders, Ray) 
  6. Håndboka 2024 (Bent, Ray) 
  7. Hjemmesiden (Bent) 
  8. Groundhopping (Bent, Ray) 
  9. SBF fremover (Ray) 
10. Aktiviteter SBF (Ray) 
11. Eventuelt (alle) 
 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. 

 
2. Finn Morten presenterte regnskapet pr 19. mars. Wycombe Wanderers har ikke betalt 

kontingenten for sesongen 2023/24. Supporter.no har kontaktet styret, beklaget og 
ønsker å betale for samarbeidsavtalen. (kr. 5.500,-). Oppfølging: Ray kontakter 
Wycombe Wanderers og gir dem en siste mulighet og Anders følger opp Supporter.no. 

 
3. Ingen henvendelser siden forrige styremøte 

 
4. Ray, Anders og Harald gikk igjennom status for sine respektive avtaler. NFF har bekreftet 

at de ønsker annonse i håndboka Ikke fått svar fra The Scotsman/Dr Jekyll og 
Fotballshop enda. Harald har fått til en avtale med Bohemen om annonse i håndboka. 
Carls er interessert i et samarbeid med SBF, men krever at årsmøte og eventuelle 
arrangementer holdes der. Styret ønsker en forlengelse av avtalen med Viaplay, men de 
er ikke interessert i annonse i håndboka. Oppfølging: Harald formaliserer alle 
samarbeidsavtaler 
 

5. Anders har mottatt 26 påmeldinger til Supportercupen i tillegg til tre lag i 
veteranturneringen. Til sammen 29 lag. Av disse har 22 betalt i følge Finn Mortens 
regnskapsoversikt pr. 19. mars. Utgangspunktet var minimum åtte lag for å arrangere en 
”old boys” turnering. Anders har vært i kontakt med de tre aktuelle lagene (Ipswich Town, 
Nottingham Forest og Tottenham Hotspur) og alle er interessert i å spille en egen serie 
hvor lagene møter hverandre to ganger. Alle spillere i veteranturneringen må være 40 år 
eller eldre. Ellers så er det meste rundt Supportercupen i boks (dommere, sekretariat, 
salg av mat etc.). Trekningen av puljene skjer på neste styremøte. Styret diskuterte 
forskjellige alternativer for et kveldsarrangement og endelig avgjørelse tas på neste 
styremøte. Flere medlemsklubber har kommet med et forslag om å lage diplomer til de 
tre beste lagene i Supportercupen.  

 



6. Bent presenterte en plan for innholdet i håndboka. Flere av de faste artiklene er allerede 
skrevet og tirsdag 19. mars intervjuet Ray og Bent Arne Scheie. Innspill fra Anders om å 
skrive en artikkel om Snarøya SKs nye samarbeid med Queens Park Rangers. Årets 
håndbok blir utelukkende i digitalt format. Oppfølging: Anders kontakter Roger Ødegård 
om han kan skrive en gjesteartikkel og Harald forespør Eirik Havdahl om vi kan få bruke 
noe fra kommentarspalten ”Ossie´s Corner” i håndboka. 
 

7. Bent har innhentet et tilbud fra GBWebPro på ny hjemmeside. Styret ønsker ikke å ta en 
beslutning nå og vil undersøke andre muligheter. Ray påpekte at vi må bli mye flinkere til 
å legge ut nyheter på hjemmesiden. Oppfølging: Bent orienterer GBWebPro om 
beslutningen. 

 
8. Fortsatt stor interesse for banehopping og www.banehopper.com fungerer bra etter 

styrets mening. 
 

9. Som tidligere informert så tar ikke Ray gjenvalg som leder på årsmøtet i november, men 
han vil fortsette i styret. Styret er enige om at det trengs nytt blod inn styret og fortsetter 
jobben med å få inn to nye styremedlemmer. I tillegg er reiseutgiftene for høye og SBF vil 
fortsette med styremøter på Teams. På neste styremøte må alle gi beskjed om de ønsker 
gjenvalg neste sesong eller ikke. Oppfølging: Harald utformer ny annonse som sendes 
medlemsklubbene  

 
10. Aktivitetsnivået har vært for dårlig inneværende sesong og styret ønsker å arrangere to 

”quiz” kvelder før årsmøtet (en før og en etter sommerferien). Det kan gjerne være på 
nettet. Anders og Bent vil utarbeide  spørsmål. SBF forsøkte å arrangere en quizkveld på 
The Scotsman før jul i 2023, men denne ble avlyst grunnet for få påmeldte lag.  

 
11. Neste styremøtene er berammet til tirsdag tirsdag 14. mai kl. 17:00 på Teams. 

Oppfølging: Anders sender ut invitasjon til medlemsklubbene om å finne kandidater til 
årets supporter med svarfrist fredag 3. mai. 

 
 
 

 


